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Referat fra bestyrelsesmøder onsdag den 4. marts 2020 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 
Dagsorden og referat 

Deltagere: Henrik (211), Peter (195), Camilla (120), Siff (113),  Trine (145), Mikkel (126), Erling 

(85) og Bente (74). Afbud fra Aiko (104), Hans Henrik (89) og Anders (109). Mødet blev holdt i 

Hækmosen 2F. 

1. Valg af referent – Erling (85) valgt. 

2. Godkendelse af sidste referat fra 4. februar 2020 - godkendt. 

3. Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: Pia (118) har søgt 

om udvidelse af carport ud mod Sortemosevej. Ansøgningen blev ikke godkendt, da den 

ikke passer med intentionerne om parkering. Søren (86) har søgt om lille drivhus i haven, 

hvilket er OK iht. Råderetskataloget, hvis det ikke giver skader på klimaskærmen. Martin 

(149) bør søge bestyrelsen om ændring af skur.   

Ejd.kt. har skrevet til flere beboere om ulovlig parkering uden resultat og går videre med 

sagerne. 

4. To-Do liste: Der er kommet et tilbud på asfaltering, og der bør indhentes flere. Mikkel 

(126), Henrik (211) og Peter (195) ser på renovering af alle carporte med nye tage og evt. 

nye stolper og får lavet tegninger til diskussion sammen med driftschef Jens Løth på næste 

bestyrelsesmøde. Asfaltering og carporte skal besluttes på afdelingsmøde og general-

forsamling. Trine (145) bad om varsel i god tid, da ejerne selv skal skaffe penge. 

Planlægningen af beboermøde onsdag den 29. maj går planmæssigt. 

5. Mose-, KAB- og organisationsmøder: Intet. Erling (85) ajourfører To-Do listens datoer for 

planlagte møder. 

6. Hjertestarter: Camilla (120) viste Cowboybyens nye hjertestarter. Der kommer nyhedsbrev 

og vejledning på hjemmesiden, når den er sat op ved nr. 51 ud mod Sortemosevej.  

7. Eventuelt: Erling (85) nævnte, at beboerne i Egekrogen pumper vand fra mosen ved 153-

163, fordi vandstanden er høj. Der bør fastlægges en højest acceptabel vandstand og 

præciseres, hvor kommunegrænsen ligger. 

 

Næste bestyrelsesmøde holdes først mandag den 4. maj. 


